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1. Mötet öppnades av ordf. Rustan Ligander. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare. Valdes Sven Månsson. 

4. Senaste mötesprotokoll, 12 oktober  2009. 
Ungdomsstipendium. Rustan och Sven diskuterar detta vid ett möte med MH gården. 
En annan idé har föreslagits, se punkt 6. Därefter lades föregående protokoll justerat till 
handlingarna. 

5. Redovisning av träff med kommunledningen 5 november 2009. Vi fick svar på många av 

våra frågor. Dokumentet arkiverat under fliken ”Skrivelser”; Svar från Rolf Carlsson 

Eslövs kommun 6 november.  

När det gäller brunnen Klaragatan - Nygatan har emellertid Raul Högberg fått ett bättre 

svar från Ingemar Lindeberg 4 november 2009: ”Jobbet beställt av Skanska. Beräknas 

påbörjas inom några veckor”.  

Betr. Vindskyddet vid dammen. Eftersom vi fick avslag kommer vi nu istället att be 

kommunen att se till att vindskyddet målas samt att ett mindre reparationsarbete (det 

behövs en ny planka) blir gjort. 

 En annan fråga som togs upp var Pågatågen. Är kanske på kartan igen enl. Cecilia 

Lind. Vi får avvakta utgången.  

Vi vill att kommunen ger EBO direktiv att bygga även i Marieholm.   

Det är viktigt att vi noterar namnet på den person inom kommunen som vi haft kontakt 

med i olika frågor. Att bara säga ”det var någon på kommunen” gör det svårt för 

kommunledningen att agera.   

Nästa möte med andra byalag i Eslövs kommun kommer att hållas i Marieholm 

26 november. Rustan och Sven deltar. 

6. Kultur och fritid stipendier. Beslutades att vi ska nominera Lena Hansson MH-gården. 

Lena gör ett stort arbete och bör vara en värdig kandidat. Rustan skickar vår ansökan. 



7. Redovisning efter träff om ”Laddran.  Rustan. Olle och Lillemor har träffat Anna-Carin 

Linusson, Eslövs kommun samt Tuve Lundström från Naturvårdsingenjörerna AB för 

att få en bild av vad som kan göras. Mötet var mycket bra, Anna-Carin skrev ett förslag 

till projektbeskrivning baserat på vårt första utkast. Vi kommer nu att ansöka om pengar 

till en förstudie.  

8. Eslöv 100 år 2011. Ett initialt möte hölls 22 oktober 2009 på Medborgarhuset i Eslöv. 

Rustan, Solveig och Lillemor var närvarande. Många idéer fanns. Viktig att notera är att 

jubileet omfattar hela kommunen, inte bara tätorten! Pengar kan sökas till olika 

aktiviteter, detta måste göras senast maj 2010. 

9. Julmarknadsförberedelser. Solveig har nu fått en karta som visar ”alternativ 

vägvisning”. Börje visade affischen som ska tryckas upp på rött papper. Avsedd för 

anslagstavlor o dylikt. Elförsörjningen är en knäckfråga, men Rustan arbetar med att 

hitta en bra lösning. Kontakt är Kraftringen, Håkan Hermansson. F ö verkar allt vara 

under kontroll. Det behövs att många kan ställa upp och hjälpa till den 6 december! 

10. Övrigt Raul tog upp frågan beträffande bristen på belysning vid punkten där gamla 

väg 17 anslöts till  nya väg 17.Raul kommer att skriva ett e-brev till kommunen och 

påtala detta. Detta dokument kommer att arkiveras under fliken ”Skrivelser”. 

11. Nästa möte. Måndagen 30 november 2009 kl. 1900 i bibliotekslokalen och därefter 

11 januari 2010 kl. 1900 i bibliotekslokalen. Till januarimötet ska valberedningen 

bjudas in. Valberedning: Johan Hansson (sammankallande), Lars Stenlund och Bogdan 

Todor 

12. Mötet avslutades av ordf. 
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